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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Eva Nordmark (S)

2019/20:2085 Kompetensförsörjning till de gröna näringarna

Sverige har en livsmedelsproduktion som är en av världens mest effektiva, men 
också en av de mest djurvänliga och miljömässigt bästa. Vi har en god 
djurhållning och stränga djurskyddslagar. Vi har stränga riktlinjer för hur 
antibiotika får användas på våra djur. 

Vi har rationella jordbruk som nyttjar jorden på ett resurseffektivt och 
miljömässigt bra sätt. De svenska bönderna arbetar på ett miljöriktigt och 
effektivt sätt. Även den svenska lagstiftningen runt arbetsmiljön är strikt.

Trots detta producerar vi i dag bara 50 procent av de livsmedel vi behöver i 
Sverige. Vi importerar i stället livsmedel producerade i länder med mindre 
stränga regler för sin livsmedelsproduktion.

Men svenska bönder utbildar inte människor som ska arbeta i de gröna 
näringarna. Det ansvaret har våra kommuner och staten.

Nu signalerar de gröna näringarna att det fattas utbildad personal, trots att 
Sverige nu går mot en massarbetslöshet och en lågkonjunktur.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga arbetsmarknadsminister Eva Nordmark:

 

Vilken plan har ministern för att säkra tillgången till välutbildad personal inom 
de gröna näringarna?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-09-01
Besvaras senast
2020-09-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


